
 

FAU-MØTE 1, skuleåret 2021-22 
Tirsdag 5. Oktober 2021 

 

 

Sak 1 Godkjenning av sakliste 
 
Vedtak: Innkalling og sakliste godkjend. 
 

Sak 2 Val av nytt styre 
Det hadde ikkje komme inn kandidatar eller forslag til dei ledige verva (leiar, 
nestleiar og sekretær). Valet vart utsett til slutten av møtet og møtet vart vidare 
leia av Therese Zahl Remøy og NL Silje Brungot, Jannike Roaldsand melde seg 
som sekretær for møtet. 
 
På slutten av møtet vart det trekning for å fylle verva, med følgjande resultat: 
Leiar: Jannike Roaldsand (2c), funksjonstid 1 år. 
Nestleiar: Fredrik Dyb Giil (7A), funksjonstid 1år. 
Sekretær: Merete Roaldsnes (3C), funksjonstid 2år. 
  

Sak 3 SFO-tilbodet 
Tilbodet har blitt kritisert, men lite har endra seg. 
Rektor/sfo-leiar vil informere på neste FAU-møte (november). 
Vidareføring: Vi bør vurdere om spørjeundersøkinga skal gjennomførast årleg. 
 

Sak 4 Opplæring i Førstehjelp for elevane 
Svar frå rektor: Førstehjelp er noko som leggast inn i årsplanane etter ny 
læreplan og kjem opp og går i løpet av dette skuleåret. 
 

Sak 5 Transponder SMS 
FAU har tidlegare påpeika ovanfor rektor at systemet er utdatert.  
Det er etterlyst svar frå kommunalsjef for oppvekst, men det manglar svar  
framleis. 
Vidareføring: Jannike tek dette vidare med rektor/kom.sjef. 
 

Sak 6 Svømmeopplæring 
Dei siste åra har det ikkje blitt gjennomført opplæring i svømming, noko som er 
lovpålagt. Loven ER alt broten for nokre klassetrinn, og dersom det ikkje vert 
arrangert svømmeopplæring dette skuleåret, vert det gjeldande for enda fleire 
klasser. I ny læreplan er det kompetansemål etter både 2. 4. og 7.trinn (ikkje 
berre 4. og 7. som tidlegare). 
Vedtak: Jannike etterspør planar for dette med rektor og evt komunalsjef. 
 

Sak 7 Skaterampen 
Rampen vart plutseleg stengd og det kom inn spørsmål om kvifor, av kven etc. 
No er rampen open igjen og saka ligg på bordet til kommunalsjefen og skal 
politisk behandlast. 
 

  



Sak 8 Informasjon om 17.mai-komite 
Namna på dei som er i komiteen ligg i innkallinga til dette møtet. Viktig at 
klassekontaktene i kvar klasse informerer. Den som er klassekontakt har (om 
dei vil) fritak frå å sitje i 17.mai-komiteen og det må evt trekkjast ny(e) 
representant(ar). 
 

Sak 9 Haustfest 
Det har kome innspel til FAU om at det er ønskjeleg å arrangere Haustfest i år. 
Dette er eit tilbod for 1.-4.klasse rundt månadsskiftet oktober/november 
(alternativ til Halloween). 
 
Lillian Iversen og Charlotte Velle tar ansvar for å drage i gang og kalle inn til 
planleggingsmøte.  
Klassekontaktene må informere på sine sider, slik at andre foreldre kan bli med i 
arrangementskomiteen for denne festen! 
 
Vedtak: Sjølve festen vert ikkje i regi av FAU, men vi bidreg med kr 6000,-  
 

Sak 10 Lekser  
Viktig at lekser vert publisert av lærar innan fast klokkeslett, både for å halde 
motivasjonen oppe og for å få gjort leksearbeid på ein god måte. 
 
Vedtak: Jannike tar opp dette med rektor. 
 

Sak 11 Eventuelt 

 Frustrasjon og bekymring rundt trafikksituasjonen, særleg i tidsrommet 8.25-
8.35.  

 
Vedtak: Jannike ber rektor om å  sende ut skriv/Transpondermelding (som i fjor) 
der det særleg vert minna om at «Kiss’n’ride»-sona IKKJE er for parkering, samt 
at foreldre og barne vert minna på bruk av hjelm, lys og refleks. 
På neste møte drøfter vi om vi skal gjennomføre trafikk-kampanje i ei eller anna 
form. 

 

 

Referent 

Jannike Roaldsand 

Valderøya 5.oktober 2021 


